

Mødet begyndte med pkt. 4.a og besøg af provstiets "grønne konsulent" Rasmus Juhl kl. 16

Afbud:	Michael Rosendal og Anders Christensen. I mødet deltog også Peder Gundersen og Dorthe Aage Jensen.
1) Referat a) Kommentarer til referat fra sidste møde den 17. januar 2017 (bilag)	Ingen.
2) Økonomi a) Provsti: 1. Regnskab 2016 inkl. udkast til kommentarer (bilag) 2. Budgetopfølgning 2016 (bilag) 3. Anlægs-, 5%- og kalkningspuljerne 2016 (bilag følger) 4. Regnskabssamarbejdets budget 2017 (bilag) b) Menighedsråd: 1. Byggeregnskab vedr. Butterup præstegård samt anmodning om at beholde overskud til belægnings (bilag) 2. Orø menighedsråd ansøger om ændret honorarsats for kasserer (bilag) Ansøgninger: c) 5 % puljen: d) Aktivitets- og udviklingspulje 2017: e) Ledelsespuljen:	2.a.1) Taget til efterretning. Regnskab godkendes endeligt ved PU-mødet den 16. marts. 2.a.2) Taget til efterretning 2.a.3) Taget til efterretning 2.a.4) Revideret budget for 2017 godkendes 2.b.1) Ansøgningen imødekommes 2.b.2) Det godkendes at der gives et forhøjet honorar til kirkeværge og valgt kasserer på i alt 8.000 kr. årligt udover det vejledende honorar. Godkendelsen gives på baggrund af det ekstra ressourceforbrug ift. det at være ø-sogn.
3) Større projekter (punkter til behandling er fremhævet): a) Kirkehus, Skt. Nikolai	

<p>b) Sdr. Asmindrup kirke c) Kundby præstebolig d) Tuse menighedshus</p>	
<p>4) Provstifællesskabet</p> <p>a) Status på kirkegårdsprojektet v. Rasmus Juhl b) Godkendelse af kirke- og kirkegårdsvedtægter (bilag) c) KViST d) Forbrugsaftale Hjembæk-Svinninge (bilag) e) Status for reformationsfejring 2017</p>	<p>4.a) Rasmus Juhl gav en status på arbejdet med helhedsplaner. Syv kirkegårde er pt under udarbejdelse, 10 er afsluttet. I kirkegårdsprojektet indgår desuden nyhedsbreve, kurser og temadage. Det besluttes fremover at sætte et opfølgingsmøde op ml. Rasmus og de råd der har fået godkendt helhedsplaner efter 4-5 år. Det forventes at arbejdet er afsluttet i 2019. Der til dato forbrugt 1.063.000 kr. ud af godt 1,7 mill. Projektet følger budgettet.</p> <p>4.b) PU tilslutter sig indstillingen</p> <p>4.c) Der er ansat ny konsulent til KViST</p> <p>4.d) Punktet udsættes til det kommende møde</p> <p>4.e) Taget til efterretning</p>
<p>5) Orienterings- og efterretningssager</p> <p>a) Orientering fra provst om aktuelle sager b) Orientering fra konsulenten om aktuelle sager c) Orientering fra provstisekretæren om aktuelle sager d) Orientering fra arbejdet i Stiftsrådet</p>	<p>5.a) Provsten orienterede om:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Kommende kunstprojekt i Holbæk "Abrahams børn" • Kundby præstegård • Præstebolig, Tølløse <p>5.b) Konsulenten orienterede om:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Hjembæk-Svinninge har fået en tilkendegivelse fra landsretten der frikender rådet i den verserende sag • Evaluering af intro-kurserne <p>5.c) Sekretæren orienterede om:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Stiftsdag den 25. marts • Provstesyn 2017
<p>6) Kommende mødedatoer</p> <p>a) Kommende mødedatoer for 1. halvår 2017 (budgetmødet foreslås rykket til den 8. juni)</p>	<p>KALENDER:</p> <p>Møder hvor PU deltager eller er arrangør:</p> <p>25. marts: Stiftsdag (bilag)</p>

<p>23. februar kl. 16-19</p> <p>16. marts kl. 16-19</p> <p>4. april kl. 16-20 (fællesmøde m. Ods-Skippinge provsti vedr. KVIST)</p> <p>17. maj kl. 16-22 - budgetmøde</p> <p>15. juni kl. 19 – budgetsamråd evt. PU kl. 17.00</p>	<p>Provstesyn 2017:</p> <p>18. april: Kundby (BN, POJ, FC)</p> <p>27. april: Søstrup og Sdr. Jernløse (BN, JE)</p> <p>2. maj: Skamstrup-Frydendal (POJ)</p> <p>3. maj: Stigs Bjergby-Mørkøv (FC, POJ)</p> <p>9. maj: Tuse Næs (FC, POJ)</p> <p>24. maj: Butterup-Tuse (POJ, JE)</p>
7) Eventuelt	
8) Lukket møde	

Således oplæst og godkendt, Vipperød kl. 18.30

Ref./daj

